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  Introduction | المقدمة   



 و الأمارات دولة في ترفيهي تعليمي مشروع المكعبات أكاديمية
 بن راشد الشيخ سمو رعاية تحت  ةافتتاح تم  الأوسط الشرق منطقة
 للطفل دبي مدينة في 2011  نوفمبر 20 في  مكتوم آل مكتوم سعيد

 جوجلوكل مؤسسة و الطفل مدينة ؛ دبي بلدية بين استراتيجية كشراكة
 أبوابها "المكعبات أكاديمية" الآن تفتح .التدريب و التعليمة للاستشارات

 سيدات نادي مع بشراكة الشارقة امارة في  الناشئة و للأطفال
 .الشارقة

Bricks Academy is a unique edutainment project in United 

Arabic Emirates and Middle East that was inaugurated on 20th 
November 2011 under the patronage of Sheikh Rashid bin Saeed 
bin Maktoum Al Maktoum. The project is a strategic partnership 
between Dubai Municipality; Children’s City and Go Glocal 
Educational Consultants as the project initiator. In May 2012, 
Bricks Academy opened its second project at Sharjah Ladies 
Club. 
  

 



   | Our Philosophy فلسفتُنا



 ألبرت ~ ".البحث مستويات من مستوى أعلى هو اللعب"
 أينشتاين

 
 خلال من الإبداعي التعلم مفهوم إحياء إلى المكعبات أكاديمية تهدف
 التفاعلية العمل ورش من متنوعة مجموعة تقديم طريق عن اللعب

  .عاما 17 إلى 4 سن من والأطفال للشباب "الليغو مكعبات" باستخدام
 ربط خاصية على لتركيزها عاليه بتفاعلية المقدمة التدريبية الورش تتميز
 مهارات تطوير الورش تدعم بذلك و . التركيز و النظر بحاسة واليد العقل

 بالإضافة النقدي والتفكير إبداعاتهم تحفيز خلال من والناشئة الأطفال
  .المشكلات وحل والخيال والحوار التواصل دعم الى

“Play is the highest form of research.” ~ Albert Einstein 
 
Bricks Academy aims to revive the concept of learning through 
playing by offering a variety of interactive thematic workshops 
using LEGO bricks to youth and children aged 4 to 17 years. Our 
engaging hands-mind-eyes connection workshops develop 
children’s soft skills through stimulating their creativity and Critical 
thinking while supporting communication, dialogue, imagination 
and problem solving.   
 

 





 خدماتنا و
فعالياتنا   

| Services 

& Events 



 

ورش اللعب  التعليمية التفاعلية  
 لتطوير مهارات طلبة  المدارس

School Workshops  
 



 التفاعلية العمل ورش من متنوعة مجموعة المكعبات اكاديمية تقدم
 من والأطفال للشباب متطورة تعليمية وطرق  "الليغو مكعبات" باستخدام

 الثقة تعزيز تستهدف مختلفة موضوعات الورش تتناول  .عاما 17 إلى 4 سن
 روح وتشجيع ، البيئة وإنقاذ ، الجماعي العمل مهارات تطوير ، بالنفس
 والتثقيف القيادة أساليب وتحديد ، المجتمع في  التطوعي والعمل المبادرة
 أكاديمية مقر في تقدم دقيقية 45 الورش مدة .والسلامة الصحة بإجراءات
 .مدرستكم أو المكعبات

 

ورش اللعب  التعليمية التفاعلية  

 لتطوير مهارات طلبة  المدارس

Interactive Soft Skills Development 
workshops for schools  

Bricks Academy offers workshops to children aged 4 to 17 years 
old. Workshops themes focus on enhancing self confidence, 
developing team work skills, saving the environment, promoting 
young entrepreneurship spirit, community work and volunteerism, 
identifying leadership styles and educating for health and safety 
procedures.  Workshops duration is about 45 minutes that could be 
delivered at Bricks Academy locations or your premise.  



 

 مخيمات اجازات المدارس 
Off School Camps 



 
 المدارس عطلات خلال الترفيهية التعليمية البرامج من مبتكرة مجموعة نقدم

 من العديد البرامج تتضمن و .المسائية الفترة في المدرسة بعد و الصيفية
 و الكيك تزين فن ، التصوير فنون الدراما، ، بالمكعبات الرسم مثل الفعاليات

 .غيرها العديد

  

 

 مخيمات اجازات المدارس

Off School Camps  

We offer a collection of edutainment camps during school breaks 
and after school programs. The programs interactive activities 
including drawing using Bricks, Drama, Photography, cupcake 

decoration and much more. 



 برنامج الحضانات ودور رعاية الأطفال
Nurseries and Day care Centres 

Programs 



 لذلك .الصغر منذ المواهب و البشرية الطاقات بتنمية المكعبات أكاديمية تؤمن
 قدراتهم وتطوير الأطفال مهارات لتنمية عالمية تعليمية برامج باستقطاب قمنا

 :مثل نوعية اساليب باستخدام
 

 و الحروف ، الرياضيات أساسيات تعليم لدعم : الليغو بمكعبات التعليم •
 .العضلات و الحركة تحفيز الى بالإضافة القيم و الجماعية المشاركة و الكلمات

 اللغة مبادء و السلوكية القيم لتعليم :  :Learning Time "التعلم وقت" برنامج•
 الإنجليزية

Nurseries and Day Care Centres 
Programs 

 برامج الحضانات ودور رعاية الأطفال

Bricks Academy believes in developing human potentials and skills 
from a young age. Therefore, we have attracted international 
programs for children skills and talent development which are: 
 

•LEGO Learning and Education which provides basic education for 
math, logic development, words and letters literacy as well as physical 
movement and motor skills development. 
•Learning Time concept which focuses on developing language literacy 
and phonics, in addition to values and team skills.   



 

 حفلات اعياد الميلاد التعليمية الترفيهية
Edutainment Birthday Parties  



 
 التعليمية الأطفال ميلاد أعياد حفلات تنظيم بفكرة المكعبات أكاديمية تنفرد

 للكبار يتسنى .الليغو العاب وشخصيات  مكعبات باستخدام الترفيهية
 .التعبيري البناء و باللعب الصغار مشاركة

  

 

حفلات اعياد الميلاد التعليمية  
 الترفيهية

 Edutainment Birthday Parties  

Bricks Academy offers the unique idea of ​​organizing edutainment 
birthday parties using LEGO themes games and toys. These parties 
allow adults to join for more engagement and quality time. 

 
 



دمج الأطفال من ذوي الإحتياجات  
 الخاصة 

Inclusion activities for Special Needs 



 من الأطفال بدمج تعنى “جميعا نلعب” برامج المكعبات أكاديمية صممت
 باللعب التعلم .التعبير و اللعب لمشاركتهم الأطفال بقية مع الإعاقة ذوي
 المكعبات أكاديمية تستضيف .الذهنية و الحركية الأطفال مهارات من يطور

 للأطفال المختصىة الخدمات لتقديم باللعب العلاج في متخصصين اشخاص
 .ذويهم و المعاقين

  

 

    
دمج الأطفال من ذوي الإحتياجات 

 الخاصة 
 

    
Inclusion activities for Special 
Needs Children  

 
Bricks Academy designed ‘We All Play’ Program that aims to include 
children with special needs in Bricks Academy LEGO workshops. 
Using LEGO bricks enable them to build and bricks and supports 
their motors skills. We work with specialized trainers in the field of 
play therapy and special needs services.  



   | Our Achievementsانجازاتنٌا



 مشارك 1300 استقطاب تم  المكعبات أكاديمية مشروع أفتتاح منذ   
 من كنوع مشارك 285 لحوالي مجانية تدريبية ورش الأكاديمية قدمت 

 المجتمعي التفاعل
 ورشات في الخاصة الأحتياجات ذوي من طفلا 95 الأكاديمية استقبلت 

 مهاراتهم وتطوير لدمجهم خاصة تدريبية
 و العالمي الأرض يوم فعاليات لدعم متخصصة ورشات الأكاديمية نظمت 

 البيئية للتوعية الإحتفالات
 و التوعية برنامج في متخصصات زايد جامعة من متدربات استقطاب 

 نشر في المشروع بدور والإشادة الأطفال تدريس و الأسري الإرشاد
 .باللعب التعلم

شركائنا من اسعة و بمشاركة الطفل و للأم تعليمية ترفيهية برامج تنظيم 
المسؤولية من كجزء المحتاجين و الأيتام للأطفال فعاليات تنظيم 

 للمؤسسة الإجتماعية

 انجازاتنُا
 



Our achievements  
 

• Bricks Academy attracted 1,300 participants in less than 1 year. 
• Sponsored workshops for about 285 participants as a kind of 
community Services.  
• Delivered workshops for 95 children with special needs to 
enhance their learning and skills development 
• Participated in international and local environmental events by 
providing workshops related to saving the environment during 
World Earth Day events and  Earth environmental awareness  
• Offer training and internship opportunities for Zayed University 
students specialized in social services and education program. 
•Design and Organize educational entertainment programs and 
events for mother and children to enhance their bond and quality 
time. 
•Organized training workshops for orphans and juveniles as part 
of the organization Corporate Social Responsibility   
 
 



   |  Customer Feedbackاراء المتعاملين



 :لضمان الجودة نقوم باستطلاع اراء المتعاملين من المؤسسات و الشركات و الأطفال

 

 

 

 |Customer feedbackاراء المتعاملين
 

To ensure quality of delivery we  offer a transparent platform for 
feedback sharing for children, corporate and all clients 



   |Our Partners شركاؤنا





Bricks Academy UAE 

@BricksAcademy 

00971-04-3613270 

bricksacademy@gmail.com  
http://www.bricksacademy.org  

mailto:bricksacademy@gmail.com
http://www.bricksacademy.org/

